
Zápisnica č. 3/2023 
z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Poproč, volebné obdobie 

2022 – 2026, konaného dňa 28.03.2023, zasadačka obecného úradu 

v Poproči 
   

strana č. 1 

 

Prítomní:  
- Ing. Iveta Komorová Hiľovská, starostka obce. 

- Poslanci OZ: PhDr. Zita Baníkocá, Mgr. Zuzana Bradová, Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav 

Hanko, Martin Jasaň, Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková, Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav 

Štovčik 

- JUDr. Svetlana Pavlíková, PhD. – hlavná kontrolórka obce vopred ospravedlnila neprítomnosť.  

- Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny. 

K bodu programu č. 1: Otvorenie a určenie zapisovateľa 
Zvuková nahrávka čas 0:00:01 

- Otvorenie zasadnutia o 17:00 hod. 

- Starostka obce Ing. Iveta Komorová Hiľovská privítala všetkých prítomných, konštatovala, že je 

prítomných 9 poslancov a zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ďalej informovala o zabezpečení 

obrazovo-zvukového online prenosu a zverejnení materiálov na webovom sídle obce. 

- za zapisovateľku bola určená p. Jana Juríková. 

K bodu programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Zvuková nahrávka čas 0:01:46 

- Starostka obce skonštatovala, že návrh programu rokovania bol zverejnený v zákonom stanovenej 

lehote, následne predniesla návrh programu a dala o návrhu hlasovať:  

1. Otvorenie a určenie zapisovateľa. 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Návrh na voľbu návrhovej komisie. 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva obce. 

5. Rokovania komisií obecného zastupiteľstva – informácie a závery: 

a) Komisia ekonomická, 

b) Komisia životného prostredia a projektového plánovania, 

c) Komisia kultúry a športu, 

d) Komisia školstva a sociálnych vecí.  

6. Návrh na schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Poproč na roky 

2022 – 2026. 

7. Návrh na schválenie Komunitného plánu rozvoja sociálnych služieb obce Poproč. 

8. Informácia o implementácii projektu „Stavebné úpravy, prístavba a nadstavba MŠ Poproč“. 

9. Rôzne. 

10. Interpelácie a otázky poslancov obecného zastupiteľstva obce. 

11. Podnety a návrhy od občanov. 

12. Záver.    

 

Uznesenie č. 20/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč schvaľuje: 

Program rokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 28.03.2023 podľa 

navrhovaného programu zverejneného v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli obce 

a na webovom sídle obce. 
Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE ZA 9 
PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň,  
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Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková,  

Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Schválené. 

 

- Starostka obce vyzvala poslancov na podanie návrhu na úpravu programu, nikto z poslancov 

nepodal návrh. Skonštatovala, že rokovanie OZ sa bude riadiť schváleným programom. 

 

K bodu programu č. 3: Návrh na voľbu návrhovej komisie 
Zvuková nahrávka  čas 0:03:38 

- Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie poslancov Ing. Ladislava Krausa, p. Martina 

Jasaňa, Mgr. Ivanu Sopkovú, následne dala za predložený návrh hlasovať: 

 

Uznesenie č. 21/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení poslancov: Ing. Ladislav Kraus, Martin Jasaň, Mgr. Ivana 

Sopková. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE 

ZA 9 

PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň,  

Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková,  

Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Schválené. 

 

 

K bodu programu č. 4: Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

obecného zastupiteľstva obce 
Zvuková nahrávka čas 0:04:13 
- Materiál bol poslancom doručený vopred.  

- Rozprava poslancov:  

- Bez rozpravy. 

- Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia, následne dala starostka o návrhu hlasovať: 

 

Uznesenie č. 22/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč berie na 

vedomie: 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE 

ZA 9 

PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň,  

Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková,  

Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Schválené. 
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K bodu programu č. 5: Zasadnutia komisií obecného zastupiteľstva 
Zvuková nahrávka čas 00:05:13 
- Starostka odovzdala slovo predsedom komisií: 

 

a) Komisia ekonomická – informoval predseda komisie Mgr. Jaroslav Štovčik: 

- Komisia nezasadala. 

b) Komisia životného prostredia a projektového plánovania – informovala predsedníčka komisie 

Ing. Iveta Ducsayová: 

- Komisia nezasadala. 

c) Komisia kultúry a športu – informoval predseda komisie Ing. Ladislav Kraus: 

- Komisia nezasadala. 

d) Komisia školstva a sociálnych vecí – informovala predsedníčka komisie Mgr. Ivana Sopková: 

- Komisia nezasadala. 

 

K bodu programu č. 6: Návrh na schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja obce Poproč na roky 2022 – 2026. 
Zvuková nahrávka čas 00:06:32 
- Starostka obce predniesla dôvodovú správu: dokument je vypracovaný na základe zákona č. 539/2008 

Z. z. o podpore regionálneho rozvoja. Obce ho musia mať spracovaný obzvlášť v prípade, ak sa 

uchádzajú o financie z eurofondov alebo o štátne dotácie. Následne informovala o celom procese 

spracovania dokumentu od podpísania zmluvy na spracovanie dokumentu po predloženie návrhu na 

schválenie obecným zastupiteľstvom. 

- Rozprava:  

- Bez rozpravy poslancov. 

- Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia, starostka dala o návrhu hlasovať: 

 

Uznesenie č. 23/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč schvaľuje: 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Poproč na roky 2022 – 2026 

podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE 

ZA 9 

PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň,  

Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková,  

Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Schválené. 

 

 

K bodu programu č. 7: Návrh na schválenie Komunitného plánu rozvoja 

sociálnych služieb obce Poproč. 
Zvuková nahrávka čas 00:12:12 
- Starostka obce predniesla dôvodovú správu: dokument je vypracovaný na základe zákona č. 448/2008 

Z. z. o sociálnych službách. KPSS sa robí za účelom plánovania rozvoja sociálnych služieb a ich 

finančného krytia. KPSS plánuje miestna samospráva najmä na tie služby, ktorá je povinná zo zákona 

vykonávať, zabezpečovať, financovať – keďže sociálne služby sú originálnou kompetenciou obce. 
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Následne informovala o celom procese spracovania dokumentu od podpísania zmluvy na spracovanie 

dokumentu po predloženie návrhu na schválenie obecným zastupiteľstvom. 

- Rozprava:  

- Bez rozpravy poslancov. 

- Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia, starostka dala o návrhu hlasovať: 

 

Uznesenie č. 24/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč schvaľuje: 

Komunitný plán rozvoja sociálnych služieb obce Poproč podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE 

ZA 9 

PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň,  

Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková,  

Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Schválené. 

 

 

K bodu programu č. 8: Informácia o implementácii projektu „Stavebné úpravy, 

prístavba a nadstavba MŠ Poproč“. 
Zvuková nahrávka čas 00:18:05 
- Starostka obce informovala poslancov o aktuálnom stave implementácie projektu od posledného 

zasadnutia OZ: 

- Obec informovala o doručení oznámenia (dodávateľ nevie zrealizovať stavbu za cenu, ktorú 

predložil v súťaži) Sprostredkovateľský orgán pre IROP KSK. Na základe požiadavky SO pre 

IROP KSK zaslaný aktualizovaný rozpočet spracovaný zhotoviteľom stavby, kde navýšenie ceny 

oproti cene v Zmluve o dielo predstavuje hodnotu 13,08 % t. j. cca 46 000,00 Eur. Zároveň obec 

požiadala o stanovisko k možnosti uzatvorenia Dodatku k zmluve o NFP z dôvodu navýšenia 

cien stavebných materiálov oproti úspešnej ponuke uchádzača. Následne obec odoslala 

aktualizovaný rozpočet, ktorý bol súčasťou Zmluvy o dielo, v ktorom boli zmeny ceny 

v jednotlivých položkách rozpočtu farebne odlíšené. 

- Obci bolo dňa 16.03.2023 doručené oznámenie o skončení kontroly verejného oznámenia 

(doručením oznámenia nadobudla Zmluva o dielo s úspešným uchádzačom účinnosť. Zhotoviteľ 

opätovne upozornil obec, že ak nedôjde k navýšenia zmluvnej ceny pristúpi k ukončeniu 

zmluvného vzťahu). 

- Listom zo dňa 10.03.2023 od Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie sR 

obec informovaná o posúdení projektu ako vysoko rizikového. Zároveň bola obec požiadaná 

o stanovisko, či projekt bude do konca roka 2023 zrealizovaný.  

- Dňa 24.03.2023 sa uskutočnilo spoločné stretnutie starostky obce za účasti Ing. Ľubomíra Gerdu, 

vedúceho odboru SO pre IROP KSK a Ing. Matúša Brečku, projektového manažéra na úrade 

KSK. Na stretnutí boli komunikované možnosti a postup pri žiadosti o poskytnutie NFP na krytie 

navýšenia zmluvnej ceny. Zo strany zástupcov SO pre IROP KSK boli poskytnuté informácie 

o ďalšom postupe. Obec by musela okamžite uzatvoriť Dodatok k Zmluve o dielo so 

zhotoviteľom stavby a až následne po kontrole Dodatku k Zmluve o dielo z hľadiska jeho súladu 

so zákonom o VO, môže obec opätovne žiadať o NFP z dôvodu navýšenia ceny, ale s neistým 
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výsledkom posúdenia tejto Žiadosti o NFP. Obec nie je, v aktuálnej ekonomickej a energetickej 

kríze, schopná zvládnuť financovanie neoprávnených výdavkov, ako aj výdavkov súvisiacich 

s navýšením zmluvnej ceny. 

- Dňa 27.03.2023 bola odoslaná odpoveď na MIRRI s uvedením všetkých vyššie uvedených 

skutočností s požiadavkou o stanovisko MIRRI k poskytnutiu NFP na krytie navýšených 

výdavkov stavby. 

- Dňa 24.3.2023 zvolaná porada poslancov o tomto projekte. 

- Rozprava:  

- Bez rozpravy poslancov. 

- Návrhová komisia predniesla návrhy uznesení, starostka dala o návrhoch jednotlivo hlasovať: 

 

Uznesenie č. 25/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč berie na 

vedomie: 

Informáciu starostky obce o projekte „Stavebné úpravy, prístavba a nadstavba MŠ 

Poproč“. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE 

ZA 9 

PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň,  

Ing. Ladislav Kraus, Mgr. Ivana Sopková,  

Ing. Ján Spišák, Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Schválené. 

 

K bodu programu č. 9: Rôzne. 
Zvuková nahrávka čas 00:24:56 
- Bez príspevkov. 

K bodu programu č. 10: Interpelácie a otázky poslancov obecného zastupiteľstva 

obce. 
Zvuková nahrávka čas 00:25:10 
- Poslankyňa Mgr. Bradová prečítala svoje vyjadrenie k zasadnutiu obecného zastupiteľstva zo dňa 

28.02.2023, zároveň požiadala, aby toto vyjadrenie bolo súčasťou zápisnice. 

- Vyjadrenie poslankyne Mgr. Zuzany Bradovej tvorí prílohu zápisnice OZ zo dňa 28.03.2023. 

- Starostka obce reagovala na slová poslankyne, že v jej vyjadrení chýba presná špecifikácia čo presne 

starostka porušila a slová poslankyne boli vytrhnuté z kontextu. 

- Poslankyňa PhDr. Baníková navrhla, aby obecné zastupiteľstvo prijalo k príspevku poslankyne Mgr. 

Bradovej samostatné uznesenie: 

 

Uznesenie č. 26/2023 zo dňa 28.03.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo Obce Poproč berie na 

vedomie: 

Príspevok Mgr. Zuzany Bradovej. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 9 

HLASOVANIE ZA 7 

PhDr. Zita Baníková, Mgr. Zuzana Bradová,  

Ing. Iveta Ducsayová, Ing. Ladislav Kraus,  

Mgr. Ivana Sopková, Ing. Ján Spišák,   
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Mgr. Jaroslav Štovčik 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 2 Ing. Branislav Hanko, Martin Jasaň 

Schválené. 

 

- Poslanec Mgr. Štovčik požiadal poslankyňu Mgr. Bradovú, aby do ďalšieho zastupiteľstva 

konkretizovala o aké porušenie zákona ide – ktoré paragrafy, odseky zákona. Zároveň sa vyjadril, že 

p. Péčiová a Ing. Komora boli pri rokovacom stole z dôvodu, že nebol k dispozícii externý mikrofón.  

- Poslanec Ing. Spišák podotkol, že aj počas dnešného zastupiteľstva je k dispozícii mikrofón pre 

občanov pri rokovacom stole vzhľadom na veľkosť miestnosti. 

- Podľa slov poslankyne PhDr. Baníkovej, občania sa jej pýtali, prečo občania p. Péčiová a Ing. 

Komora sedeli pri poslaneckom stole. Poslankyňa reagovala, že to predtým nebolo zvykom. 

- Poslankyňa Mgr. Sopková reagovala, že ak je to z technickej stránky, jej nevadí, že občania sedia pri 

stole. 

- Starostka obce reagovala, že rokovací poriadok nerieši kto môže sedieť počas rokovania pri stole. Je 

dehonestujúce nepovoliť napr. starším občanom, aby si nesadli, keď sa chcú vyjadriť do mikrofónu. 

Každý z poslancov, ktorí tam vtedy sedeli, mali možnosť uviesť svoju výhradu k tomu. 

- Poslankyňa Mgr. Bradová reagovala, že sa rozoberala jej osoba počas neprítomnosti. Starostka 

v reakcii uviedla, že je od poslankyne obecného zastupiteľstva nekorektné počas prebiehajúceho 

rokovania opustiť rokovanie bez pozdravu a buchnutím dvier. 

 

K bodu programu č. 11: Podnety a návrhy od občanov. 
Zvuková nahrávka čas 00:42:43 
- O slovo sa prihlásil p. Ing. Filčák, ktorý úvodom zablahoželal ku Dňu učiteľov (adresoval riaditeľke 

ZŠsMŠ). Následne sa postupne pýtal k nasledovným oblastiam (z dôvodu prehľadnosti uvádzané ako 

otázka, resp. podnet a súvisiace odpovede): 

- Návrh na zníženie k cenníku sociálneho podniku – doplnenie služby pilčíka. 

- Starostka: Služby obce Poproč je klasická obchodná spoločnosť, ktorá musí na seba vyrobiť. 

Podnik je sociálny smerom dovnútra, to znamená, že vytvára pracovné príležitostí pre 

znevýhodnených ľudí. K návrhu na doplnenie služby pilčíka uviedla, že je dopyt aj na iné 

profesie (iné služby), ktoré si ale vyžadujú odbornosť a zatiaľ nevedia obsadiť toto miesto 

pilčíka. Víta návrhy od občanov na iné služby. 

- Téma odpady (viac otázok):  

- Ing. Filčák: Kompostéry sa dajú vyrobiť z rôznych materiálov, obec mohla dať vyrobiť 

kompostéry z dreva sociálnemu podniku, obec mohla využívanie domácich kompostérov 

zabezpečiť formou čestného vyhlásenia občanov.  

- Starostka: téma je na niekoľko hodín, budeme sa jej venovať na samostatnej verejnej diskusii 

s účasťou ľudí, ktorí pomáhali pri tvorbe vnútorných predpisov – expertom v oblasti 

odpadového hospodárstva p. Galovičom a JUDr. Jurčovou za oblasť súladu VZN so 

zákonmi, je snahou obec uskutočniť diskusiu v priebehu mesiaca apríl. 

- Starostka potvrdila doručenie petície zo strany občanov, aktuálne prebiehajú všetky 

legislatívne procesy podľa zákona o petičnom práve. 

- Ku kompostérom uviedla, že ich vyrobenie z dreva by bolo nákladnejšie pre obec (cena za 

drevo, ľudská práca, čas na vyrobenie 800 ks). 

- Ing. Filčák: Zberný dvor – navrhol zaviesť poplatok za uloženie komunálneho odpadu na 

zbernom dvore. 

- Starostka uviedla, že legislatíva to neumožňuje, umožňuje len stanoviť poplatok za drobný 

stavebný odpad).  
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- Na otázku Ing. Filčáka čo s občanmi, ktorí majú domáci drvič a neprodukujú odpad z kuchyne, 

starostka odpovedala, že to zákon nerieši. 

- Ing. Filčák sa ďalej opýtal, že čo s takými, ktorí by chceli platiť viac? Starostka odpovedala, že 

v zmysle zákona musí obec vykryť výdavky na nakladanie s odpadmi z poplatku. Ak by niekto 

chcel cielene na odpadové hospodárstvo, tak to bude k tomu pripočítané k tejto sume a ak sa 

náhodou dostaneme do plusu, tieto peniaze musíme vrátiť späť do odpadového hospodárstva. 

- Ing. Filčák uviedol, že zachytil informáciu o rampách, podľa neho výchovnejšie by bolo umiestniť 

fotopasce. Starostka upresnila, že rampy budú umiestnené na 2 miestach (z dôvodu ochrany majetku 

a na druhom mieste je potok a technicky nevieme odtiaľ odpad vytiahnuť), apelovala na ľudí, aby 

obec nemusela robiť represie, opäť upozornila, že obec nemusí dostať dotácie z dôvodu nahlasovania 

skládok (na zelenú linku MŽP SR). 

- Ing. Filčák sa vyjadril k energiám (iným alternatívam ako drevo, krb, solárne panely, tepelné 

čerpadlá, zachytávače dažďovej vody), opýtal sa či obec robí rozbory. K vyjadreniu k energiám 

starostka uviedla, že obec robí analýzu všetkých odberných miest, z ktorej budú vyplývať návrhy na 

opatrenia, ktoré sa dajú zrealizovať, obec musí uvažovať systematicky kde a na aké opatrenia vieme 

získať dotáciu alebo ich financovať z vlastných zdrojov. Obec už zrealizovala niektoré opatrenia 

vopred, napr. výmena za úsporné žiarovky, kondenzačné kotle plynové).  

- Ing. Filčák navrhol, či by do obecného rozpočtu nemohli prispieť formou poplatku občania, ktorí 

majú ťažké nákladné autá a využívajú miestne komunikácie. Starostka uviedla, že v rámci ZMOS-u 

sa venovali tejto téme, zároveň kvitovala návrh Ing. Filčáka, avšak nemá to oporu v zákone. 

- Ing. Filčák uviedol k ZMOS-u a NKÚ, ktoré konštatovali, že štát ukladá obciam úlohy a peniaze im 

nedáva, či by nemohli spoločne postupovať, starostka odpovedala, že je to otázka na kanceláriu 

ZMOS-u, opätovne pripomenula, že snem ZMOS-u bude v máji (pravdepodobne zmena vo vedení 

ZMOS-u, nereflektovanie na podnety zdola). 

- Ing. Filčák sa opýtal poslanca p. Jasaňa, ako dlho je poslancom, prečo nepresadil novú cestu (ul. 

Západná). Poslanec odpovedal, lebo nie je kanalizácia. Zároveň pripomenul, že v minulosti sa navrhla 

rekonštrukcia spojnice ul. Nová a Západná, vtedajší poslanci boli proti z dôvodu, že sa bude robiť 

kanalizácia. Poslankyňa PhDr. Baníková reagovala, že vtedy uvedená spojnica ulíc nebola 

v dezolátnom stave ako je teraz. 

- Ing. Filčák vyzval občanov, aby sa vyjadrili k zverejnenému oznámeniu o Integrovanej územnej 

stratégii Košického kraja 2022-2030 (*pozn. zverejnené na úradnej tabuli obce).  

K bodu programu č. 12: Záver 
Zvuková nahrávka čas 01:09:42 

- Starostka poďakovala všetkým pedagogickým zamestnancom (učiteľkám, učiteľom, profesorkám, 

profesorom) za ich neúnavné úsilie, vzdelávať a vychovávať nasledujúce generácie. Zaželala im 

veľa zdravia, pracovných a tvorivých síl, radostí a tiež pracovných a osobných úspechov. 

Poďakovala aj prítomnej pani riaditeľke ZŠsMŠ a poslankyni Mgr. Sopkovej, ktoré sú tiež 

učiteľkami, uviedla že sa teší na stretnutie s pedagogickými zamestnancami v rámci Dňa učiteľov 

v zasadačke obecného úradu. Poslankyňa Mgr. Sopková poďakovala v mene všetkých pedagógov. 

Riaditeľka ZŠsMŠ RNDr. Mihóková taktiež poďakovala v mene všetkých pedagógov za slová 

uznania, uviedla, že je to pre nich dôležitá spätná väzba – práca ktorú robia je úžasná a náročná. 

- V závere starostka obce poďakovala všetkým za účasť.  

- Zasadnutie ukončené o 18:13 hod. 

 

Starostka obce:  Ing. Iveta Komorová Hiľovská  ............................................ 

Prednostka obecného úradu: Ing. Svetlana Gajdová   ............................................ 

Zapisovateľka:  p. Jana Juríková   ............................................ 



Vázená pani starostka, poslanci, a poslankyne, obcania obce Poproc.

Viacerí, ktorí ste sledovali posledné zasadnutie Obecného zastupiteľstva v našej obci
dňa 28.2.2023 ste určite zostali v nemom úžase. Samozrejme až na výnimky. Touto cestou
chcem poukázať, že na spomínanom zasadnutí bola niekoľkokrát pomšená platná legislatíva
SR ako napr. zákon č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, Ústava SR.... Napriek tomu
starosťka obce Poproč Ing. Iveta Komorová HÍľovská nezasiahla atýmto pomšila sl*ub
starostky obce Poproč, ktorý zložila dňa 22.11.2022.

Starosťka obce Poproč neustále poukazuje na dodržiavanie platnej legislatívy SR. Jej
mandát a sľub, ktorý zložila po voľbách v roku 2022 byjej mal neustále pripomínať, že nemá
dochádzať vjej prítomnosti khrubému porušovaniu platnej legislatívy SR. Napriek tomu na
zasadnutí OZ dňa 28.2.2023 doŠlo zjej strany niekoľkokrát k hrubému porušeniu spomínanej
prävnej legislatívy, na ktoré vôbee nereagovala, vôbee nezasiahla a tým hrtíbo pomšila sľub
starostky obce PoproČ. Hrubým spôsobom dehonestovala úrad, ktorý zastupuje a pozíciu,
ktorájejbolazverená.

V časti podnety a návrhy od občanov bola prihlásená pani Mgr. Péčiová predsedníčka
miestnej organizáGÍe Jednoty áôehodeov na Slovensku* OtááQf, ktoré smerovala na moju
osobu boli ohľadne čiimosti Slovenského zväzu zdravotne postihnutých (kde som členom) a
vôbec nesúviseli s chodom obce Poproč. V Rokovacom poriadku Obecného zastupiteľstva
obce Poproč sa píše, že podnety a návrhy od občanov môžu byť na zasadnutí obecného
zastupiteľstva len v súvislosti s chodom obce Poproc. Napriek tomu starostka obce Poproč
nechala naďalej slovo pani Mgr. Péčiovej. Pani Mgr. Péčiová pokračovala vo svojom prejave,
kde hmbo dehonestovala nielen ČÍnnosť Slovenského zväzu zdravotne postihnutých, ale týmto
aj čleuov Slovenského zvazu zdravotne postihnutých. Komentovala činnosť Slovenského
zväzu zdravotne postihnutých, kde nebol pntomný na zasadnutí obecného zastupiteľstva
predseda Slovenského zväzu zdravotne postihnutých, ale ani predseda Slovenského zväzu
zdravotne postihnutých obce Poproc. Svojím prejavom hrubo zavádzala, osočovala, ohovárala
a to vŠetko v prítomnostÍ starostky obce Poproô, ktorá má dbať na dodržíavMue platnej
legislatÍvy SR ako aj Ústavy SR. Ani jedna veta pani Mgr. Péčiovej nesúvisela s ČÍnnosťou
chodu obce PoproČ a starostka obce Poproč si nephúla svoj mandát, ktorý jej bol udelený
zložemm sľubu starosfky obce Poproč zo dňa 22.11 .2022.

JV

Dáléj pókráčóvál v čášti pódriéty á ňávŕhy ód óbčáňóv Ing. Viliám Kómóŕá, któiy
taktiež v zmysle Rokovacieho poriaáku Obecného zastupiteľstva obce Poproč mal svoje
vystúpenie, ktoré opätovne nesúviselo s cinnosťou chodu obce Poproč. Verejne ma osočoval a
ohováral, dehonestoval moju osobu napriek tomu, že som už v tom čase nebola prítomná na
zasadnutí obecného zastupiteľstva so súhlasom svojej manželky a starostky obce Poproč Ing.
Ivety KomoTorvej Hiľovskej.

Pani starostka počas zasadnutia hmbo pomšuje rokovací poriadok obecného
zastupiteľstva obce Poproč spolu so svojím manželom Ing. Viliamom Komorom. Ako priamu
ukázku poukazujem na obecné zastupiteľstvo zo dňa 28.02.2023 v čase 1 hod.41 min. 42
sekunde, kedy Ing. Viliam Komora bez vyzvania a prihlásenia pristúpil k poslancom
(porušenie Rekovacieho poriaáku Obécného zastupiteľstva obee Poproe elánku 16 oá&4 a
článku 17 ods. 19), sadol si k nim ako keby sa nachádzal doma v obývačke, zahriakol
poslanca Mgr. Štovčika a to všeťko so súhlasom starostky obce PoproČ. Čhcela by som sa
infonnovať preco mektorí občania obce Poproč sú privilegovaní na zasadnutí OZ, alebo majú
väčšie kompetencie ako zvolení zástupcovia občanov.



Týmto žiadam slovom aj písmom o ospravedlnenie od starostky obce Poproč a o
písomné vyhlásenie, že už v jej prítomnosti nikdy nebude dochádzať k hrubému pomšovaniu
platnej legislatívy SR, ako k tomu došlo dňa 28.02.2023. Zároveň žiadam starostku obce
Poproč, aby na zasadautiach obecného zastupiteFstva obce PoproČ vystupovala ako starosťka
obce Poproč, ktorá dbá na dodržíavaníe platnej ÍegisÍatívy SR.

VPoproci28.03.2023
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